
Zápis ze schůze Kolegia sekce fyziky ze dne 16. září 2009 
 
 
 

 
Přítomni: 
 
Omluveni: 

Baumruk, Matyska, Hořejší, Dolejší, Sechovský, Skrbek, Drozd, Kužel, Hála, 
Pešička, Halenka, Císařová, Wolf 
Stulíková, Šafránková, Janeček, Brechler, Horáček, Biederman 

 
1. Proděkan informoval o navýšení finančních prostředků pro řešení výzkumných záměrů 

v roce 2009 a navrhl, aby většina těchto prostředků (odpovídají výši prostředků, které 

sekce musela doplatit do výzkumných záměrů v rámci rozpočtu 2009) byla rozdělena na 

pracoviště jako rozpočtová úprava podle pravidel pro R2009. Vedoucí pracovišť si mohou 

určit, jaký prostředek (mzdy, provoz, investice) k navýšení použijí a nahlásí to proděkanovi 

do konce září.  

2. Kolegium sekce s tímto postupem souhlasí. 

3. Byly diskutovány technické otázky spojené s dopadem tohoto navýšení na vyrovnání za 

celý rok. 

4. Proděkan popřál pracovištím SF úspěný školní rok 2009/2010.  

 

 

Zapsal: Sechovský 

 


